
 
  

O B E C   S U Č A N Y 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

  ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA 

OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

konaného dňa 12.09.2023 

v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 
  

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 12.09.2023 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 06.09.2023. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 16,00 hod.  
 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.    Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.         Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 
 
P o s l a n c i :     
1. JUDr. Mgr. Peter Belica    
2. Milan Cuna   - ospravedlnený   
3. Mgr. Veronika Dodeková    
4. Martin Giert      
5. MUDr. Richard Koyš     
6. Mgr. Róbert Kováč  - osparavedlnený   
7. Peter Krčula      
8. Ľubomír Kyselica    
9. Miroslav Mihálik     
10. Ing. Peter Pohl      
11. Mgr. Lenka Žuchová  
 
 
Ostatní prítomní: 
1. Ing. Janka Bednáriková  -   zapisovateľka 
 
 
H o s t i a :   
 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Program:  
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OZ 
5. Správa z vykonaných kontrol 
6. Návrh VZN č. 7 /2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 

11/2022 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského 
stravovania 

7. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 

8. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia 
komunikácií, rozhlasu, RKD, MFI, rekonštrukcia ZŠ, zateplenie MŠ, zmeny a doplnenia 
ÚPN-O obce, KC a TSP, strecha domu Ďurka Langsfelda, vozidlo pre opatrovateľskú 
službu, digitalizovaný náučný chodník, fotovoltaika OcÚ, podpora migrácie ai.) 

9. Dotácie z rozpočtu obce 
10. Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 30.6.2023 
11. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023 
12. Správy z komisií OZ 
13. Rôzne 
14. Interpelácie 
15. Záver 

 
1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov ( Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, 
MUDr. Richard Koyš, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl). 
Ospravedlnil neúčasť Milana Cunu a Mgr. Róberta Kováča.  JUDr. Mgr. Peter Belica sa dostaví 
neskôr. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
centrálnej úradnej elektronickej tabuli, web-stránke obce,  úradnej tabuli obce a v miestnom 
rozhlase. 
 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Janku Bednárikovú.  

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch prijalo uznesenie, ktorým berie na vedomie, že za 
zapisovateľku bola určená Janka Bednáriková 
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 8 ( Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš, 

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ľubomír Kyselica, Ing. Peter Pohl. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje členov 



 
  

návrhovej komisie : Ľubomír Kyselica, Ing. Peter Pohl 
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 6 ( Martin Giert, Peter Krčula, Miroslav Mihálik, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika 

Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 ( p. Ľubomír Kyselica, Ing. Peter Pohl) 
Nehlasoval: 0 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: p. Martin Giert, Miroslav Mihálik 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
overovateľov zápisnice: Martin Giert, Miroslav Mihálik 
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 6 (Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Veronika 

Dodeková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2  (Martin Giert, Miroslav Mihálik) 
Nehlasoval: 0 
 

3. Schválenie programu  
 
p. starosta skonštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol prítomným zaslaný 
elektronicky, zverejnený na web-ovom sídle obce, úradnej tabuli obce a Centrálnej 
elektronickej úradnej tabuli. Požiadal o schválenie predloženého programu.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo  
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
II. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 8 ( Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš, 

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, doplnenia, návrhy na zmenu 
programu.  Pripomienky na doplnenie, či zmenu programu neboli podané. 
 

4. Správa o plnení uznesení OZ 
P. prednostka podala správu o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 
20.6.2023. Informovala, že čo sa týka uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 
20.6.2023, uznesenia č. 75 - 78, 81, 84 – 113/2023 sú splnené. Uznesenie 79/2023 je plnené 
priebežne, uzatvorenie zmieru s p. Končekovou pod podmienkou plnenia splátkového 
kalendára bolo navrhnuté súdu , 27.9.2023 bude súdne pojednávanie na ktorom bude tento 
návrh prejednaný. Uznesenie č. 80/2023 nie je splnené z dôvodu, že prokuratúra si vyžiadala 
na previerku spis z územného konania na Rezidenciu Schultzov dvor. Spoločnosť Constário 
podala žiadosť o vydanie búracieho povolenia. Uznesenie 82/2023 – uzatvorenie zmluvy so 
Slovenským pozemkovým fondom je plnené priebežne. Na SPF boli zaslané doklady potrebné 
k podpísaniu zmluvy. Uznesenie 83/2023 je plnené priebežne – ZWL predložila požadované 
doklady a dôjde k podpísaniu kúpnej zmluvy za cenu podľa znaleckého posudku.  



 
  

 
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na 
vedomie Správu z plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 8 (Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš, 

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

5.  Správa z vykonaných kontrol 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór obce, predložil správu o výsledku vykonaných kontrol 
na základe plánu kontrol na rok 2023 a postupovalo sa  podľa § 20 až 27 zákona o finančnej 
kontrole a audite.  
Diskusia: do diskusie sa prihlásila Mgr. Žuchová. Oznámila, že v internej smernici na O 
oznamovaní protispoločenskej činnosti je uvedené nesprávne číslo zákona. Tento zákon bol 
novelizovaný. Je treba touto vecou sa zaoberať a opraviť to.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie 
Správu o výsledkoch vykonaných kontrol v období 21.06.2023 – 12.-09.2023 Kontrolu stavu 
a vývoja dlhu obce Sučany  a kontrolu interných predpisov obce a ich správnosť s právnymi 
predpismi 
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 8 (Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš, 

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
6. Návrh VZN č. 7 /2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 
11/2022 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského 
stravovania 
Vo VZN obec určuje výšku príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD pre 
zákonného zástupca – rodiča za žiaka 15 €/mesiac, pre zákonného zástupca – iná osoba než 
rodič 0 €/mesiac. VZN bolo vyvesené na základe žiadosti p. Cervanovej o odpustenie poplatku 
za ŠKD pre deti, ktoré sú jej zverené do starostlivosti, nakoľko poplatok za ŠKD je upravené v 
tomto VZN 
Diskusia k tomuto bodu program: 
Mgr. Žuchová uviedla, že zároveň bola z Rady školy doručená žiadosť o zvýsšenie poplatku za 
ŠKD z 15,- Eur na 18,- Eur. Žiadosť z Rady školy však bola doručená po vyvesení VZN, preto 
by k zvýšeniu poplatku mohlo dôjsť iba na základe pripomienky k VZN čo by ako minulý rok 
nebolo transparetné, preto odporúča žiadosť Rady školy preložiť na ďalšie zasadnutie OZK 
Žiadosti p. Cervanovej na odpustenie poplatku za 4 deti, ktoré má zverené do osobnej 
starostlivosti uviedla, že takíto rodičia dostanú od štátu 240 €/dieťa/mesiac na všetky výdavky 
vrátane stravy a oblečenia. Ekonomicko-legislatívna komisia odporúča schváliť predmetný 
návrh VZN o odpustení poplatkov za činnosť ŠKD deťom zvereným do pestúnskej 
starostlivosti. 
Za sociálnu komisiu predniesol stanovisko MUDr. Koyš.. Upozornil na skutočnosť, že mnohé 
rodiny, ktoré vychovávajú vlastné deti majú nižší príjem ako pestúni. Pestún, ktorý má v 



 
  

starostlivosti 4 deti môže zarobiť až okolo 2 tis. €. Členovia sociálnej komisie neodporúčajú 
schváliť návrh VZN. Považuje návrh za diskriminačný voči nízkopríjmovým rodinám. 
Prednostka Mgr. Belicová odporúča vypustiť z návrhu slová “do pestúnskej starostlivosti”, z 
dôvodu, že podľa nej nie je p. Cervanová pestúnom, ale zamestnancom CDR a vyhovelo by sa 
tak obom komisiám. 
MUDr. Koyš navrhuje hlasovanie o návrhu VZN odsunúť na októbrové rokovanie OZ. 
Starosta konštatoval, že vzhľadom k tomu, že návrh treba zverejniť predpísaným spôsobom 
odporúča jeho opätovné prerokovanie v komisiách sociálnej a ekonomickej a hlasovanie 
presunúť na októbrové zasadnutie OZ.  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo odsúva prerokovanie Návrhu 
VZN č. 7 /2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 11/2022 o výške 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
na činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania na októbrové zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva 
Hlasovanie z prítomných: 8 
Za: 8 (Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš, 

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
7. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 
7.1. Predaj nehnuteľného majetku obce do výlučného vlastníctva ZWL Slovakia výroba 

ozubených kolies Sučany 

Žiadosť o odpredaj pozemkov v katastrálnom území Sučany podľa predloženého 
geometrického plánu a znaleckého posudku, a to novovytvorený KN 2966/246 o výmere 1 351 
m2 a KN 2966/247 o výmere 1255 m2 z pôvodného KN 2966/82 z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa za cenu 29 700 €, stanovenú znaleckým posudkom. Dôvodom osobitného 
zreteľa je skutočnosť, že ide o pozemok priľahlý k pozemku nadobúdateľa a ide o komunikáciu 
výlučne k prevádzke nadobúdateľa, t.j. obec pre daný pozemok nemá žiadne využitie, 

Diskusia k bodu 7.1.: 
Stanovisko stavebnej komisie prezentoval predseda Ing. Pohl. Komisia odporúča schváliť 
odpredaj uznesením 
Stanovisko ekonomickej komisie prezentovala Mgr. Žuchová. Ekonomicko-legislatívna 
komisia odporúča odpredaj schváliť. Zároveň pripomenula, zároveň oboznámila s názormi 
niektorých občanov, že zverejnenie spôsobu predaja a zámeru považujú za skutočnosť, že 
majetok je už odpredaný bez ich vedomia. 
Mgr. Belicová vysvetlila, že zámery predaja sa zverejňujú až po oboznámení poslancov s týmito 
skutočnosťami a ich súhlase a poslanci musia ešte schváliť konkrétny predaj vyplývajúci zo 
zámeru. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Starosta uzatvoril rozpravu k ZWL a vyhlásil hlasovanie:  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo  
I. schvaľuje  
spôsob predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 

a) pozemok KNC 2966/246, druh pozemku ostatná plocha, o výmere 1.351  m2 vyčlenený 
z pozemku KNC parc.č.  2966/82 

b) pozemok KNC 2966/247, druh pozemku ostatná plocha, o výmere 1.255 m2 vyčlenený 



 
  

z pozemku KNC parc.č.  2966/82 
geometrickým plánom č. 38/2023 vypracovaným Ing. Lenkou Šályovou: úradne 
overeným Ing. Denisou Országhovou pod č. 660/2023,  

a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
 
II. schvaľuje  
zámer predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
v zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov: 

a) pozemok KNC 2966/246, druh pozemku ostatná plocha, o výmere 1.351  m2 vyčlenený 
z pozemku KNC parc.č.  2966/82 

b) pozemok KNC 2966/247, druh pozemku ostatná plocha, o výmere 1.255 m2 vyčlenený 
z pozemku KNC parc.č.  2966/82 
geometrickým plánom č. 38/2023 vypracovaným Ing. Lenkou Šályovou: úradne 
overeným Ing. Denisou Országhovou pod č. 660/2023,  

do výlučného vlastníctva ZWL Slovakia - Výroba ozubených kolies Sučany, s. r. o., IČO 36 
808 822, Ul. Priemyselná 12,  03852 Sučany spolu za cenu 29.700,- Eur. 
Dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o pozemok priľahlý k pozemku 
nadobúdateľa a ide o komunikáciu výlučne k prevádzke nadobúdateľa, tj obec pre daný 
pozemok nemá žiadne iné využitie. 
 
III. schvaľuje  
predaj nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov: 

a) pozemok KNC 2966/246, druh pozemku ostatná plocha, o výmere 1.351  m2 vyčlenený 
z pozemku KNC parc.č.  2966/82 

b) pozemok KNC 2966/247, druh pozemku ostatná plocha, o výmere 1.255 m2 vyčlenený 
z pozemku KNC parc.č.  2966/82 
geometrickým plánom č. 38/2023 vypracovaným Ing. Lenkou Šályovou: úradne 
overeným Ing. Denisou Országhovou pod č. 660/2023,  

do výlučného vlastníctva ZWL Slovakia - Výroba ozubených kolies Sučany, s. r. o., IČO 36 
808 822, Ul. Priemyselná 12,  03852 Sučany spolu za cenu 29.700,- Eur. 
Dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o pozemok priľahlý k pozemku 
nadobúdateľa a ide o komunikáciu výlučne k prevádzke nadobúdateľa, tj obec pre daný 
pozemok nemá žiadne iné využitie. 
Hlasovanie z prítomných:9 
Za: 9 (Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš, 

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

7.2. Žiadosť Ing. Jendrišáka o prenájom pozemku na miestnom cintoríne o výmere 1m2 za 
účelom umiestnenia samoobslužného predajného  automatu na sviečky 

K žiadosti  vyjadrila odporúčanie ekonomicko-legislatívnej komisie jej predsedníčka Mgr. 
Žuchová. Komisia neodporúča žiadosti vyhovieť. 
Stanovisko stavebnej komisie oznámil jej predseda Ing. Peter Pohl. Stavebná komisia 
odporúča OZ žiadosti vyhovieť s pripomienkou, aby bola prehodnotená dĺžka nájmu, 
nakoľko 10 -ročnú lehotu považuje za neprimerane dlhú.  



 
  

Stanovisko Komisie životného prostredia a verejného poriadku  predniesol  Ľubomír 
Kyselica. Komisia neodporúča žiadosti vyhovieť, na základe informácie od p. Bellu, že 
takýto automat je aj v meste Turany, a v teplom počasí sa v ňom topia náplne.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo  
I. schvaľuje  
zámer prenájmu nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, a to: 

- časť pozemku 974/2, k.ú. Sučany o výmere 1m2, druh pozemku: ostatná plocha o 
výmere 446 m2, umiestnený pri vchode do cintorína 

nájomcovi: Ing. Stanislav Jendrišák, 023 03 Zborov nad Bystricou 550 
za účelom umiestnenia samoosbslužného predajného automatu na náplne do kahancov 
(sviečky).  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Prenájmom predmetu nájmu obec rozšíri služby pre svojich občanov. Zároveň obec pre predmet 
nájmu nemá žiadne iné využitie.   
 
II. schvaľuje  
prenájom nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, a to:: 

- časť pozemku 974/2, k.ú. Sučany o výmere 1m2, druh pozemku: ostatná plocha o 
výmere 446 m2, umiestnený pri vchode do cintorína 

nájomcovi: Ing. Stanislav Jendrišák, 023 03 Zborov nad Bystricou 550 
za účelom umiestnenia samoosbslužného predajného automatu na náplne do kahancov 
(sviečky).  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Prenájmom predmetu nájmu obec rozšíri služby pre svojich občanov. Zároveň obec pre 
predmet nájmu nemá žiadne iné využitie.   
 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 0 
Proti: 7 (Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, Ľubomír Kyselica, 

Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Koyš, Krčula) 
Nehlasoval: 0 
 

7.3. Žiadosť p. Oľgy Calíkovej o prenájom nebytového priestoru na Námestí SNP, časť 
budovy bývalej Slovenskej sporitelne: 

P. Oľga Calíková, kaderníčka, ktorá do konca júla t.r. prevádzkovala kaderníctvo na ul. Stará 
hradská požiadala o dlhodobý prenájom priestorov na Námestí SNP č. 552 (budova bývalej 
Slovenskej sporitelne). 
Starosta informoval, že terajšia nájomkyňa týchto priestorov . Tomková zo sp. Darissa, ktorá 
mala podĺžnosti voči obci na nájomnom, si dlhy vyrovnala, ale priestory neslúžia občanom, 
nakoľko terajšia nájomníčka prevádzku s textilom nemá pravidelne otvorenú a komunikuje 
so zákazníkmi prostredníctvom telefonických objednávok. Starosta otvoril k tomuto bodu 
programu diskusiu: 
Stanovisko Ekonomicko-legislatívnej komisie tlmočila Mgr. Žuchová. Komisia odporučila 
zrušiť nájom Darisse, a priestory prenajať z dôvodu hodného osobitného zreteľa p. 
Calíkovej. Názor Mgr. Žuchovej ako poslankyne OZ je ale opačný. Nesúhlasí s prenájmom 
z dôvodu osobitného zreteľa, navrhuje, aby na prenájom bola vyhlásená verejná súťaž. 



 
  

Informovala poslancov, že komunikovala s ďalšími kaderníčkami, ktoré by pravdepodobne 
mali o nájom priestorov taktiež záujem. Kaderníčky by si boli tiež podali žiadosť o prenájom, 
ale nemali vedomosť o tom, že obec má voľné priestory. Obec sa má správať zodpovedne, 
ak nájom nemá prinášať zisk, tak by priestory mala využiť obec pre svoje potreby (napr. 
umiestnením knižnice alebo stavebného úradu) 
Stanovisko Stavebnej komisie prezentoval jej predseda Ing. Pohl. Komisia odporúča 
vyhovieť žiadosti.  
Poslanec p. Kyselica sa zaujímal, či niekto tento zámer komunikoval s doterašou 
nájomníčkou, na čo mu odpovedali p. starosta a prednostka, že komunikovali ohľadom 
nezaplateného nájomného, ale na to, aby jej bola oznámená výpoveď nájomnej zmluvy 
potrebujú mandát OZ. 
Poslanec JUDr. Peter Belica sa vyslovil za vyhovenie žiadosti, čo argumentoval zákonnou 
povinnosťou poslancov vyplývajúcou im z § 25 zo zákona o obecnom zriadení, podľa 
ktorého je poslanec povinný obhajovať záujmy obce a jej obyvateľov, Spôsob služby určí 
OZ hlasovaním. Z viacerých podnetov občanov vyplýva, že služba zrušeného kaderníctva 
im chýba. Vyhlásenie verejnej súťaže na prenájom považuje aj na základe skúseností z 
minulosti za riziko, nakoľko stanovenie kritérií na vyhodnotenie ponúk na základe pomeru 
spôsob služby – najvyššia cena, nemusí mať pre obec žiadúci výsledok. Z hľadiska 
ekonomického je výmena nájomníčok pre obec výhodná. Odporúča preto prenájom z 
dôvodu osobitného zreteľa, týmto nie je vylúčené, že ak sa v budúcnosti nájde kaderníčka, 
ktorá ponúkne vyššie nájomné, tak sa jej žiadosti vyhovie. Je štandardným postupom, že 
nájomník vypovie nájomcovi zmluvu. 
S faktickou poznámkou sa prihlásil poslanec Mihálik. Uviedol, že kaderníctvo je služba pre 
občanov, v súčastnosti je tam stále zatvorený obchod, jednoznačne je za prenájom 
navrhovaným spôsobom. 
Poslankyňa Dodeková vyjadrila názor, že najmä senioriom chýba zrušené kaderníctvo a 
jednoznačne je za prenájom navrhovaným spôsobom. 
Na záver diskusie vysvetlila prednostka podstatu zámeru zmeny nájomníčok za rovnakú 
výšku nájomného. Obec v r. 2019 kúpila budovu bývalej SLSP za viac ako 60.000,- Eur s 
tým, aby prinášala úžitok obci a svojimi službami zlepšila život na námestí. Momentálne je 
prevádzka spol. Darissy viacmenej zatvorená. Obec prihliada na to, že vo verejných 
priestoroch sa budú pravidelne ponúkať služby pre občanov, na rozdiel od jestvujúceho 
stavu. Verejná súťaž by bola obtiažná, nakoľko by sa súťažilo s dvoma kritériami, tj nebola 
by dobre vyhodnotiteľná a zároveň by v prípade súťaže mohol byť nástup do nájmu v cca 
februári čo nemusí vyhovovať súčasným záujemcom o priestory. Obec už dva krát vyhlásiloa 
súťaž na tento priestor, ale nebolo vela záujemcov. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo schvaľuje ukončenie nájomnej 
zmluvy sp. Darissa  
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 6 (Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, MUDr. Richard Koyš, Peter Krčula, Ľubomír , 

Miroslav Mihálik, JUDr. Peter Belica) 
Proti: 1 (Mgr. Žuchová) 
Zdržal sa: 2 (Ľubomír Kyselica Ing. Peter Pohl) 
Nehlasoval: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, o schválení prenájmu pre kaderníctvo p. Calíková  
Obecné zastupiteľstvo: 
I. schvaľuje zámer prenájmu na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, a to:  



 
  

nebytový priestor 1: hala o výmere 35,84m2, kuchynka o výmere 9,03m2, WC o výmere 
1,31m2, bezpečnostná miestnosť o výmere 6,81m2 (spolu 52,99m2) v nehnuteľnosti zapísanej 
na LV č.1881, vedenom Okresným úradom Martin: Stavba súpisné číslo 552, druh stavby: 
Administratívna budova, popis stavby: Administr. budova, postavenej na pozemku parcela 
registra „C“, parcelné číslo 622  
nájomcovi: Oľga Calíková, IČO: 35071346, sídlo: 03852 Sučany, Stará hradská 16 
za účelom prevádzky kaderníctva a holičstva 
na dobu neurčitú za nájomné vo výške 38,- Eur / m2 / rok, tj. 2.013,62 Eur / rok, t.j. 167,80 Eur 
/ mesiac. 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Predmet nájmu je budovou na námestí obce Sučany, pri využívaní ktorej prenajímateľ hodnotí 
potreby obyvateľov obce ako aj užívanie námestia. Nájomca je prevádzkovateľ služby, ktorá je 
medzi občanmi obce Sučany využívaná, má prínos pre oživenie námestia ako aj pre ostatné 
prevádzky na námestí. Nájomca sa zaväzuje prevádzkovať prevádzku v zmluve stanovenom 
počte prevádzkových hodín a teda predmet nájmu bude užívaný účelne.  
 
II.   schvaľuje prenájom nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov, a to:: 
nebytový priestor 1: hala o výmere 35,84m2, kuchynka o výmere 9,03m2, WC o výmere 
1,31m2, bezpečnostná miestnosť o výmere 6,81m2 (spolu 52,99m2) v nehnuteľnosti zapísanej 
na LV č.1881, vedenom Okresným úradom Martin: Stavba súpisné číslo 552, druh stavby: 
Administratívna budova, popis stavby: Administr. budova, postavenej na pozemku parcela 
registra „C“, parcelné číslo 622  
nájomcovi: Oľga Calíková, IČO: 35071346, sídlo: 03852 Sučany, Stará hradská 16 
za účelom prevádzky kaderníctva a holičstva 
na dobu neurčitú za nájomné vo výške 38,- Eur / m2 / rok, tj. 2.013,62 Eur / rok, t.j. 167,80 Eur 
/ mesiac. 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Predmet nájmu je budovou na námestí obce Sučany, pri využívaní ktorej prenajímateľ hodnotí 
potreby obyvateľov obce ako aj užívanie námestia. Nájomca je prevádzkovateľ služby, ktorá je 
medzi občanmi obce Sučany využívaná, má prínos pre oživenie námestia ako aj pre ostatné 
prevádzky na námestí. Nájomca sa zaväzuje prevádzkovať prevádzku v zmluve stanovenom 
počte prevádzkových hodín a teda predmet nájmu bude užívaný účelne.  
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 8 (Mgr. Veronika Dodeková, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, Peter Krčula, Ľubomír 
Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 1 (Mgr. Lenka Žuchová) 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

7.4.Ing. Pavel Mlynček a Ľudmila Mlynčeková požiadali o kúpu časti obecného pozemku 
EKN 1969 ku Sučany v zmysle predloženého geometrického plánu č. 25/2017. 
Novovytvorený pozemok CKN 1969/2 o výmere 12 m2 žiadajú odkúpiť do výlučného 
BSM vlastníctva. Novovytvorený pozemok KN 1969/3 o výmere 32 m2 do 
spoluvlastníckeho BSM podielu m ½-ici, t.j. 16 m2.   

K žiadosti predniesli stanoviská predsedovia stavebnej a ekonomickej komisie. Stavebná 
komisia odporúča preveriť skutočný stav miestnym zisťovaním. Ekonomické komisia 
odporúča počkať, osloviť všetkých priľahlých susedov, aby si časť pozemku odkúpili, v 
prípade ich nezáujmu sprístupniť chodník pre verejnosť. Komisia odporúča zistiť skutočný 



 
  

stav užívania pozemkov všetkými dotknutými osobami a prerokovanie navrhuje odsunúť na 
budúce zasadnutie stavebnej komisie. 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje  
preloženie rokovania o žiadosti Ing. Pavla Mlynčeka a Ľudmily Mlynčekovej o odkúpenie časti 
obecného pozemku E-KN 1969, k.ú. Sučany, o výmere 202 m2, v zmysle predloženého 
geometrického plánu č. 25/2017:  
- novovytvorený pozemok C-KN 1969/2, k.ú. Sučany o výmere 12 m2, ktorý žiadajú odkúpiť 
do výlučného BSM vlastníctva 
- novovytvorený pozemok C-KN 1969/3, k.ú. Sučany o výmere 32 m2, ktorý žiadajú odkúpiť 
do spoluvlastníckeho BSM podielu v jednej polovici  
na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva 
Hlasovanie z prítomných:9 
Za: 9 (Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš, 

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
7.5. Ponuka Jozefa Pajgera  v zstúpení dcéry  p. Balážiková o odpredaj pozemkov KN 
766/17 a 1970/20 katastrálne územie Sučany (ul. Hodžova, Štúrova). Pozemky sú zastavané 
miestnou komunikáciou.  
Stanovisko Stavebnej komisie prezentoval jej predseda Ing. Peter Pohl. Komisia konštatuje 
nasledovné: Obec Sučany na základe ustanovení § 2 – 4c zákona číslo 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov prechodom vlastníctva sa stala vlastníkom miestnych 
komunikácií. Pod týmito stavbami v mnohých prípadoch nie je majetkoprávne vysporiadaný 
pozemok. Na riešenie bol prijatý zákon č. 66/2009 Z.z. o niektorých opatreniach pri 
majetkovom usporiadaní pozemkov pod stavbami, ktoré prešli z vlastníctva štátu na obce. 
Podľa § 4 zákona 66/2009 Z.z. vlastník pozemku je povinný strpieť právo vlastníka stavby vo 
verejnom záujme do vykonania pozemkových úprav v príslušnom katastrálnom území. Komisia 
neodporúča ponuke vyhovieť. 
Predsedníčka komisie Ekonomicko-legislatívnej Mgr. Lenka Žuchová konštatovala, že sú 
rovnakého názoru a odporúčajú nážiadosti nevyhovieť 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje p. Paigerovi 
odkúpenie pozemkov pod miestnymi komunikáciami KN 766/17 a 1970/20 katastrálne územie 
Sučany (ul. Hodžova, Štúrova) do vlastníctva obce Sučany:  
Za: 9 (Martin Giert, Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, MUDr. Richard Koyš, 

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, JUDr. Peter Belica) 
Hlasovanie z prítomných:9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
7.6. Starosta obce informoval o žiadosti  Veroniky Facunovej a Mariána Facunu o predĺženie 
nájomnej zmluvy na byt – obytný kontajner na ul. Pri Váhu č. 10 A a prenájom kontajnera č. 
10B na ul. Pri Váhu pre Ivetu Facunovú.  Prednostka konštatovala, že byt je nájomcami užívaný 
a formálne požiadali o predĺženie nájomnej zmluvy. 
Stanovisko Sociálno-bytovej komisie  komunikované jej predsedom MUDr, Koyšom je 
súhlasné s predĺžením NZ o ďalších 12 mesiacov. 



 
  

Faktickú poznámku uviedla Mgr. Žuchová. Oznámila, že ide o nájomníka, ktorý na ostatnom 
zasadnutí OZ osobne žiadal o vyprázdnenie žumpy.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo 
I. schvaľuje  

pridelenie bytu pre Veroniku Facunovú a Mariána Facunu: obytný kontajner 10/A na adrese: 
Pri Váhu 10/A na dobu určitú 12 mesiacov 
 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 8 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, Martin Giert, Peter Krčula, Ľubomír 
Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Nehlasoval: 0 
 
II. Schvaľuje 

pridelenie bytu pre Ivetu Facunovú: obytný kontajner na adrese: Pri Váhu 10/B na dobu 
určitú 12 mesiacov 

 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 8 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, Martin Giert, Peter Krčula, Ľubomír 
Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Nehlasoval: 0 
 
 
8. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia 
komunikácií, rozhlasu, RKD, MFI, rekonštrukcia ZŠ, zateplenie MŠ, zmeny a doplnenia 
ÚPN-O obce, KC a TSP, strecha domu Ďurka Langsfelda, vozidlo pre opatrovateľskú 
službu, digitalizovaný náučný chodník, fotovoltaika OcÚ, podpora migrácie ai.) 

Starosta obce informoval o jednotlivých ukončených i rozpravovaných investičných 
projektoch: 
Rekonštrukcia miestnych komunikácií –stavebné práce na  projekte sú ukončené, prebieha 
administrácia smerujúca k podaniu žiadosti o platbu zo získaných nenávratných finančných 
prostriedkov. 
Rekonštrukcia miestneho rozhlasu – práce sú ukončené, prebieha skúšobná prevádzka a 
regulácia hlasitosti. Starosta poslancom vysvetlil podstatu technického systému, na základe 
ktorého rozhlas funguje. 
Rozšírenie sociálnych zariadení a stavebné úpravy spoločenskej sály v Robotníckom kultúrnom 
dome – projekt bol vytiahnutý zo zásobníka neschválených žiadostí. Prebieha proces zmeny 
rozhodnutia o neschválení žiadosti, podľa informácie starostu zrozhodnutie o schválení 
príspevku je na podpise u ministra. Stavebné práce sa realizujú. Projekt musí byť ukončený do 
konca kalendárneho roka.  
Žiadosť o NFP – multifunkčné ihrisko pri ZŠ – výsledok zatiaľ nie je známy. 
Starosta informoval o schválení žiadosti o zateplenie MŠ v cca 350.000,- Eur od Envirifondu, 
v súčasnosti prebieha administrácia tohto projektu. Stavebné práce na MŠ musia byť ukončené 
do októbra 2024, obec sa bude snažiť o zabezpečenie realizácie týchto prác u dodávateľa počas 
letných prázdnin. 
Žiadosť o NFP na projekt Strecha domu Ď. Langsfelda nebola úspešná. 



 
  

Pokračovať budú projekty Terénna sociálna služba a Komunitné centrum. Vozidlo pre 
opatrovateľskú službu bude riešené v súčinnosti s n.z. Samaritán. Schválený nebol ani projekt 
Digitalizovaný náučný chodník. 
V lete bol realizovaný prpjekt osadenia fotovoltaických panelov na strechu obecného úradu, 
ktoré zabezpečia úsporu el. energie úradu.  
Starosta informoval o novej výzve na predloženie žiadostí o NFP týkajúcej sa skvalitnenia 
vybavenia základných škôl z dôvodu kurikulárnej reformy vzdelávania. Obec má záujem 
zapojiť sa do projektu. Predpokladané nároky cca. 530 tis. €. 
Schválený bol projekt na podpori migrácie z MIRRI – cca 54 tis. € 
K zmenám a doplnkom uzemného plánu predložili svoju žiadosť sp. Maro a p. Figura. Ich 
žiadosti budú prerokované v stavebnej komisii. 
 
Starosta ukončil prerokovanie bodu 7 programu a otvoril priestor na otázky pre prítomnú 
verejnosť. 
 
Na úvod kontrolór oboznámil prítomných občanov s rokovacím poriadkom, podľa ktorého 
max. dĺžka prejavu jednotlivca je 5 minút. 
 P. Cervanová, ktorá má v ako profesionálny rodič v opatere 4 maloleté deti reagovala na 
skutočnosti, ktoré sa týkajú prerokovania bodu č. 6 programu , t.j. návrhu VZN č. 7 /2023, 
ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 11/2022 o výške príspevku za pobyt 
dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 
školského klubu a v zariadení školského stravovania. Upozornila na skutočnosť, že nie je 
pestúnom. Upozornila taktiež, že na rokovaní sociálnej komisie, ako i dnešnom rokovaní OZ 
zazneli nepravdy o výške zárobku náhradných rodičov., ktorých je mimochodom na Slovensku 
700. Doteraz zarábali 570 €. Príspevok na  stravu na 1 dieťa/1 deň dostávajú vo výške 3,80 €. 
Na ostatné výdavky spojené s dieťaťom ( napr.na výlety, krúžky, oblečenie a pod.) dostávajú 
60 €/1 mesiac/1 dieťa. Odpustenie poplatku v iných mestách na Slovensku nie je problém. 
Starosta konštatoval, že uznesenie nebolo zamietnuté a bude sa najskôr riešiť v sociálnej 
komisii. MUDr. Koyš upozornil, že návrh VZN ešte sociálna komisia neprerokovala. JUDr. 
Belica odporúča uznesenie schváliť, nakoľko zo svojej profesionálnej skúsenosti pozná 
problémy profi rodičov a váži si ich. P. Kyselica poďakoval p. Cervanovej za objasnenie a 
konštatoval, že bude za schválenie takéhoto uznesenia. 
 
Ďalší prítomný občan verejnosť p. Blšák oznámil, že sa iba prišiel pozrieť na priebeh rokovania 
a prácu obecného zastupiteľstva. 
 
Po prestávke pokračovala diskusia k bodu 8. Faktické poznámky poslancov sú uvádzané 
skrátene, tak, aby bola vystihnutá podstata_ 
P. Žuchová: ceny za sociálny taxík považuje za privysoké; schvaľuje podanie žiadostí o NFP 
na Základnú školu a Materskú školu; Žiadosť p. Figuru a sp. Maro na zmenu územného plánu 
v časti teheleň z občianskej vybavenosti na priemysel je nevhodné, vhodnejšie by bolo 
zaregulovať tieto plochy na skladovanie. 
Starosta informoval o skúsenosti z Fulneku, kde vyčlenili na sociálny taxi balík peňazí, ktorý 
bol za 4 mesiace vyčerpaný. 
Prednostka informovala, že žiadosť o NFP na Robotnícky kultúrny dom dom bola podaná pred 
2 rokmi a doteraz o nej zo strany MKSR nebolo finálne rozhodnuté, avšak realizácia projektu 
musí byť ukončená do novembra t.r.. Preto obec uzatvorila , zmluvu na dodávku časti audio-
vizuálnej techniky s dodávateľom, ktorý bol úspešný vo verejnom obstarávaní, ktorá je avšak 
nastavená tak, že bude realizovaná iba v prípade, že dotácia bude schválená. V zmene rozpočtu 
je návrh na úhradu tejto časti projektu v cca 85.000,- Eur z vlastných zdrojov, následne obec 
požiada o platbu refundáciou. P. Žuchová vyslovila obavu, že zmluva o NFP nebude schválená, 



 
  

a obec to bude musieť uhradiť z vlastného rozpočtu. 
P. Dodeková poďakovala vedniu obce i jednotlivým referátom obecného úradu za aktívny 
prístup pri podávaní žiadostí o NFP. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 
rozhlasu, RKD, MFI, rekonštrukcia ZŠ, zateplenie MŠ, zmeny a doplnenia ÚPN-O obce, KC a 
TSP, strecha domu Ďurka Langsfelda, vozidlo pre opatrovateľskú službu, digitalizovaný 
náučný chodník, fotovoltaika OcÚ, podpora migrácie ai.) 
 
II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 
rozhlasu, RKD, MFI, rekonštrukcia ZŠ, zateplenie MŠ, zmeny a doplnenia ÚPN-O obce, KC a 
TSP, strecha domu Ďurka Langsfelda, vozidlo pre opatrovateľskú službu, digitalizovaný 
náučný chodník, fotovoltaika OcÚ, podpora migrácie ai.) 
 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za:9 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, 
Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

Nasledovalo hlasovanie o podaní žiadosti o poskytnutie NFP pre Modrnizáciu základnej školy, 
o ktorom informoval starosta obce: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
- podanie žiadosti o poskytnutie NFP pre projekt „Modernizácia ZŠ SNP Sučany - podpora 
kurikula" realizovaného v rámci výzvy PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
„Modernizácia ZŠ SNP Sučany - podpora kurikula" realizovaného v rámci výzvy PSK-MIRRI-
003-2023-DV-EFRR“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným 
programom rozvoja obce, v maximálnej výške  43.000,- Eur (suma rozdielu celkových 
oprávnených výdavkov projektu a žiadaného NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci)  
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce v 
maximálnej výške 40.000,- Eur. 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, 
Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

Nasledovalo hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo odsúva 
prerokovanie žiadosti sp. Maro a p. Figuru na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
preloženie rokovania o žiadostiach: 

-  spol. Maro, o zmenu ÚPN obce : zmena funkcie pozemku parc.č. 2100/165 z funkcie O2 
občianska vybavenosť na V1 plochy výroby a ťažby nerastných surovín 

- p. Milana Figuru o zmenu ÚPN obce : zmena funkcie pozemku parc.č. 2100/183 z 
funkcie O2 občianska vybavenosť na V1 plochy výroby a ťažby nerastných surovín 
na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva 
 



 
  

Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, 
Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
9. Dotácie z rozpočtu obce. 

Poslanci prerokovali čiadosť Futbalového oddielu o dotáciu 3 tis. € za účelom financovania 
platu pre hospodára a hospodárku. 
Stanoviská komisií: 
P. Dodeková za Komisiu pre kultúru a športu sa spýtala, či rozpočet disponuje finančnými 
zdrojmi, ktoré by mohli byť použité na tento účel. Konštatovala, že FO dostal dotáciu 23 tis. 
€, a tiež im bola zakúpená kosačka za 5 tis. €. Navrhujú, aby sa k žiadosti vyjadrila 
ekonomická komisia. 
P. Žuchová za ekonomickú komisiu povedala, že neodporúčajú vyhovieť žiadosti, za 
dôležitejšie z hľadiska verejného záujmu považujú vybudovanie semafora na Hlavnej ulici, či 
rozšírenie verejného osvetlenia v časti Hrabiny. 
MUDr. Koyš vyslovil názor, že kosačka je majetkom obce a zveľaďuje sa ňou obecný 
majetok. Futbalový oddiel má vysoké náklady, pretože dorastenci cestujú po celom Žilinskom 
kraji, sú na 3. mieste v krajskej tabuľke. Odporúča schválenie dotácie. 
Hlasovanie o schválení dotácie pre futbalový oddiel Tatran Sučany: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 pre Futbalový oddiel Tatran Sučany vo výške 
3.000,- Eur na účel: financovanie miezd hospodára a hospodárky 
 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 4 (Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Miroslav Mihálik, Ľubomír Kyselica) 
Proti: 3 (Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Peter Krčula) 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Veronika Dodeková Ing. Peter Pohl) 
Nehlasoval: 0 

 
K osvetleniu v časti Hrabiny – Vážska cesta sa vyjadril starosta. Upozornil, že pozemok je vo 
vlastníctve Slovenského vodohospodárskeho podniku, lampy budú umiestnené na podperných 
bodoch Stredoslovenskej distribučnej sp. V návrhu na zmenu rozpočtu je vyčlenených 5.000,- 
Eur na doplnenie tohto osvetlenia.  

 
10. Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 30.06.2023 

Poslanci boli oboznámení s čerpaním rozpočtu k 30.06.2023. Materiály im boli doručené 
electronicky. 
Hlasovanie o čerpaní rozpočtu: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo  
Čerpanie rozpočtu obce k 30.6.2023  
 
II. berie na vedomie  
Čerpanie rozpočtu obce k 30.6.2023 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, 



 
  

Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

 
11. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023 

O zmenách rozpočtu informoval poslancov starosta obce. Menia sa položky 3, 30, 31, 40. 
Hlasovanie o zmene rozpočtu: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje zmenu rozpočtu obce Sučany na r. 2023 
 
 
P.č. Bežné príjmy:           
1. Príjem z podielových daní P 111003   41  + 70 000,00 

2. 
Ostatné príjmy – náhrada za výrub 
stromov P 292027   41  + 2 540,00 

        
PRÍJMY 
SPOLU:  + 72 540,00 

  Finančné operácie: ekon.kl. 
funkčná 

kl. zdroj   suma 
3. Z rezervného fondu obce P 454001   46  + 115 000,00 

        
PRÍJMY 
SPOLU:  + 115 000,00 

         
  Bežné výdavky:           

4. 
Mzdy, platy, sl.príjmy a 
ost.vyrovnania V 610 01.1.1 41  + 9 000,00 

5. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 01.1.1 41  + 3 000,00 

6. 
Mzdy, platy, sl.príjmy a 
ost.vyrovnania V 610 03.2.0 41  + 8 000,00 

7. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 03.2.0 41  + 3 000,00 

8. 
Mzdy, platy, sl.príjmy a 
ost.vyrovnania V 610 09.1.1.1 41  + 10 000,00 

9. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 09.1.1.1 41  + 2 000,00 

10. 
Mzdy, platy, sl.príjmy a 
ost.vyrovnania V 610 09.5.0 41  + 5 000,00 

11. 
Mzdy, platy, sl.príjmy a 
ost.vyrovnania V 610 10.1.2 41  + 5 000,00 

12. Poistné a príspevky do poisťovní V 620 10.1.2 41  + 2 000,00 

13. 
Mzdy, platy, sl.príjmy a 
ost.vyrovnania V 610 10.7.0 41  + 5 000,00 

14. Stravovanie V 637014 01.1.1 41  + 10 000,00 
15. Na odchodné V 642013 01.1.1 41  + 8 000,00 

        

Navýšenie 
výdavkov 

kryté príjmom 
z podielových 

daní:  + 70 000,00 
16. Starostlivosť o zeleň V 635006 05.1.0 41  + 2 540,00 

        

Navýšenie 
výdavkov 

kryté 
ostatnými 
príjmami:  + 2 540,00 



 
  

        

Navýšenie 
výdavkov 

kryté 
Príjmami 
SPOLU:  + 72 540,00 

         
17. Všeobecný materiál - zberný dvor V 633006 05.1.0 41  - 380,00 
18. Prenájom špec.zariadení V 636003 05.1.0 41  + 380,00 
         
19. Exekučné služby V 637005 01.1.1 41  - 330,00 
20. Auditorské služby V 637005 01.1.1 41  + 330,00 
         
21. El.energia OÚ V 632001 01.1.1 41  - 10 050,00 
22. CVČ na území obce V 641009 09.1.1.1 41  - 550,00 
23. Členské príspevky V 642006 08.4.0 41  + 1 900,00 
24. CVČ mimo územia obce V 642009 09.1.1.1 41  + 8 100,00 
25. Benetrix, n.o. - sociálna služba V 642009 10.1.2 41  + 600,00 
         
26. Údržba obecného rozhlasu V 635005 08.3.0 41  - 1 500,00 
27. Ostatné služby rozhlas V 637005 08.3.0 41  + 1 500,00 
         
28. Údržba - verejné osvetlenie V 635006 06.4.0 41  - 600,00 
29. Materiál - verejné osvetlenie V 633006 06.4.0 41  + 600,00 
         
         
  Kapitálové/bežné výdavky:           
30. Údržba budov OÚ V 635006 01.1.1. 46  - 3 000,00 
31. Trovy konania SOAR V 637012 01.1.1. 46  - 2 200,00 
32. Úroky z omeškania SOAR V 637031 01.1.1. 46  - 820,00 
33. Údržba budovy KD V 635006 10.2.0 46  - 6 000,00 
34. Dochádzkový systém V 713004 01.1.1 46  - 670,00 
35. Nákup kosačiek V 713004 05.1.0 46  - 2 910,00 
36. Rekonštrukcia Domu Ď.Langsfelda V 717002 06.6.0 46  - 20 000,00 

37. 
Prípravná a projektová 
dokumentácia V 716 04.4.3 46  + 36 000,00 

38. Rekonštrukcia RKD V 717002 08.2.0 46  + 110 900,00 
39. Rozhlasové zariadenie V 717002 08.3.0 46  + 5 700,00 
40. Územný plán V 711005 04.4.3 46  - 7 000,00 
41. Vybudovanie verejného osvetlenia V 717001 06.4.0 46  + 5 000,00 

 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

12. Správy z komisií OZ 

Predsedovia komisií predniesli správy z rokovania jednostlivých komisií nasledovne: 
 
Za Komisiu kultúry a športu p. Dodeková. Zápisnica je prílohou tohoto záznamu. Hlasovať je 
potrebné o  návrhu zvýšenia príspevku  pre oblastnú organizáciu cestovného ruchu. Ide o 



 
  

financie získané z dane za ubytovanie. Tento príspevok sa nám o dva roky vráti vo forme 
dotácie. P. Žuchová sa k tomu vyjadrila, že aj ona podporuje schválenie návrhu. Tiež sa 
zaujímala, kedy prídu zástupcovia družobného mesta Fulnek. Starosta oznámil. Že  návšteva 
našej obce bude 19 -20.10.2023,  príde autobus, zúčastní sa aj starostka. P. Žuchová tlmočila 
záujem neprítomného poslanca p. Cunu sprevádzať delegáciu hostí. 
Hlasovanie o navýšení príspevku pre OOCR Turiec: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
zvýšenie príspevku pre OOCR Turiec o sumu 2090,- Eur 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, 
Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
Za komisiu verejného poriadku p. Kyselica – podľa prílohy.  

 

Starosta informoval, že sa pripravuje realizácia parkoviska pre zamestnancov MŠ pri kuchyni 
z ul. Hlavná, taktiež spevnené plochy pre detské ihrisko v Bellovom parku, na ktoré obec získala 
dotáciu. V prípade budovania osvetlenia prechodu pre chodcov pri predajni Kama je potrebné 
dať vypracovať projektovú dokumentáciu, obec má vypracovanú projektovú dokumentáciu pre 
vybudovanie osvetlenia pri pamätníku Aničky Ulickej avšak pri Kame je situácia 
komplikovaniejšia, nakoľko by bolo potrebné viesť siete cez ul. Hlavná.  P. Žuchová 
informovala o výskyte inváznej rastliny na hrádzi. Taktiež sa spýtala, ako sa obec pripravuje na 
blížiaci sa zákon o zákaze parkovania na chodníkoch, na čo jej starosta odpovedal, že obec 
uvažuje s tromi variantami riešenia. 

 

Za Ekonomickú komisiu Mgr. Žuchová – podľa prílohy. Diskutovalo sa o prístupovej ceste k 
sp. Maro pri tenisových kurtoch. Maro predloží geometerický plán na prístupovú cestu a 
stanovisko cestného správneho orgánu k napojeniu, následne sa môže OZ zaoberať zriadením 
vecného bremena. Ekonomická komisia odporúča prijať uznesenie, aby bol pripravený 
dokument upravujúci hospodárenie s majetkom.   

 

Diskusia k zásadám hospodárenia s majetkom obce: Kontrolór upozornil, že toto by malo byť 
ošetrené Všeobecným záväzným nariadením, ktoré by zaručovalo dodržanie zásady rovnakého 
zaobchádzania (napr. dôvod hodný osobitného zreteľa). Prednostka uviedla, že pri nakladaní s 
majetkom obce sme povinní postupovať v súlade so zákonom o nakladaní s majetkom obce, 
ktorý zabezpečuje ochranu nakladania s majetkom obce. JUDr. Belica dodal, že od 1.10.2023 
nadobudne platnosť novela tohoto zákona, podľa ktorej dôvovd hodný osobitného zreteľa bude 
možné použiť len na základe jasne špecifikovaných podmienok a metodiky. Tu by sa mali určiť 
aj kritériá na určenie neupotrebiteľného majetku obce.  
Hlasovanie za prijatie uznesenia 
 Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch odporúča obecnému úradu pripraviť na ďalšie 
zastupiteľstvo Zásady hospodárenia s majetkom obce Sučany vo forme VZN 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 6 (Mgr. Veronika Dodeková, Martin Giert, Peter Krčula, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, 
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3  (Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Ľubomír Kyselica) 



 
  

Nehlasoval: 0 
 
Žiadosť Milady Hamzovej o odpustenie poplatku z dôvodu, že sa nachádza v hmotnej núdzi. 
P. Žuchová konštatovala, že je v súlade s VZN. 
 Hlasovanie o žiadosti P. Hamzovej  
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 

Odpustenie príspevku za MŠ pre p. Hamzovú podľa čl.3. bod 1 písm. b) VZN 11/2022 
s účinnosťou od  1.10. 
 Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, 
Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
P. Žuchová ďalej navrhuje, aby aj z ekonomickej komisie mohli podávať návrhy na pomoc 
občanom, ktorí sú zdravotne znevýhodnení a majú vysoké náklady na liečbu. Niektorí z nich 
dostávajú pomoc aj z rôznych nadácií, resp. zbierajú  2 % dane. Niektorí z nich nie sú schopní 
ani osobne si podať žiadosť na obecnom úrade. Vytypovali napr. p. Ozefovičovú, Karcolovú, 
Karcola a niekoľko detí. Mohlo by sa to zabezpečiť prostredníctvom pracovníčok terénnej 
sociálnej služby a následne prerokovať v Sociálnej komisii. 
 
Za stavebnú komisiu  p. Ing. Pohl – podľa prílohy.  

 

Za sociálno-zdravotnú komisiu – MUDr. Richard Koyš. 

Navrhuje zvážiť zriadenie Obecnej polícíe.  
Hlasovať je potrebné o návrhu na poskytnutie jednorázovej dávky v hmotnej núdzi. 
Hlasovanie o návrhu: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje 
Žiadosť o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi a mimoriadne dávky: Stanislava Bulková  -         
100,- € 
 
Hlasovanie z prítomných: 9 
Za: 9 (Mgr. Veronika Dodeková, Mgr. Lenka Žuchová, JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, 
Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 

13. Rôzne. 

13.1. Mgr. Žuchová sa spýtala, komu bol naposledy pridelený nájomný byt v bytových 
domoch na ul. Hradiská a Tehelná, a či bol dodržaný poradovník. Žiada preveriť túto 
skutočnosť od mesiaca jún 2023. 

13.2. Mgr. Žuchová  - podľa jej informácie ZMOS podpísalo memorandum o spolupráci s 
politickou starnou Republika, s čím ona nesúhlasí. 

13.3. P. Krčula upozornil na nelegálne reklamy umiestnené na oplotení starého ihriska, mali 
by ich odstrániť, alebo platiť za používanie obecného majetku nájom 



 
  

13.4. Poslanci tiež odporučili preveriť nájomné zmluvy ostatných bilboardov na starom 
ihrisku a zvážiť ich vypovedanie. 

13.5. MUDr. Koyš navrhuje pred prípravou nového rozpočtu uskutočniť pracovné stretnutie 
na úrovni predsedov komisií. 

13.6. MUDr. Koyš navrhuje prehodnotiť výšku daní zo stavieb, vybudovať viac workoutové 
ihriská v Hrabinách a iných častiach obce, upozornil na zlý technický stav mosta ponad 
železnicu a zábradlí mostíkov ponad potok. 

13.7.  Ing. Pohl poukázal na potrebu zvoliť nového člena Rady školy pri ZŠ, nakoľko Ing. 
Bulej sa tejto funkcie plánuje vzdať ku koncu roka. 

14. Interpelácie. 

Do interpelácií sa nikto neprihlásil.  

15. Záver  
 
P. starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť a prerokovanie problematiky chodu obce 
a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil.  
  
 
 
 
  

...........................................................  
     Ing. Janka Bednáriková   
         zapisovateľka   

 
  

 …………….......................................   ...................................................  
Martin Giert                                                        Miroslav Mihálik  

    
  overovateľ           overovateľ  

 
 
 
...........................................................   ...................................................  

Mgr. Eva Belicová      Martin Rybár  
   prednostka OcÚ      starosta obce  

 

 

 

 

 

 

 

 



 
  

Prezenčná listina  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 12.09.2023 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch  

  
  

P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.    Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.         Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 
 
P o s l a n c i :     
12. JUDr. Mgr. Peter Belica    
13. Milan Cuna   - ospravedlnený   
14. Mgr. Veronika Ďaďová    
15. Martin Giert      
16. MUDr. Richard Koyš     
17. Mgr. Róbert Kováč  - ospravedlnený   
18. Peter Krčula      
19. Ľubomír Kyselica    
20. Miroslav Mihálik     
21. Ing. Peter Pohl      
22. Mgr. Lenka Žuchová  
 
 
Ostatní prítomní: 
1. Ing. Janka Bednáriková   -   zapisovateľka 
 
 
H o s t i a :   
 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


